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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Lázár János, a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez,

„Hová tűntek a lovak?” - címmel ,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr!

Megkeresett egy őshonos lovakkal foglalkozó panaszos az alábbi problémával : egy 201 6
februárjában induló pályázatban, megadott határid őn belül támogatási kérelmet nyújtott be.2017 .
március 10 arról kapott értesítést, hogy a benyújtott három egyed közül kett őt elfogadtak, egyet
visszautasítottak.

A támogatásból kimaradt ló azonosítója : HUN K L 04 332 0000. Ebből látszik, hogy a l ó
Magyarországon született, 2004-ben, kanca, a lipicai fajtába tartozó, támogatásra jogosult . A lovak
azonosítójának karaktereiből egyébként következtetni lehet arra, hogy mindhárom egyed tisztavér ű
lipicai kanca, sőt az előző támogatási rendszerben mindegyik ló után megkapta a pénzt . A ló
fizikailag él és virul, de a nyilvántartásból eltűnt .

A gazdálkodó azt kifogásolja, ha nem volt rendben a kérelem, miért nem kértek hiánypótlást?

Értesülésem szerint ez további 400 egyedet érint .
Miután 5 éves program ez komoly bevételkieséssel jár .
Kérdezem Miniszter úr :
Hova tűnt ez a ló, a többi 400-al együtt, ha fizikailag a gazdájánál található ?
Miért nem ellenőrizték egy év alatt a valós állapotot miel ő tt elutasították a kérelmet?

Tisztelettel kérem, hogy a választ részemre csak elektronikus úton továbbítsák ,
papírformátumra nem tartok igényt. Válaszait előre is köszönjük!
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